

罪 2

The Sin 2

初信课程 6

New Believers' Lesson 6

[zoom](#)

什么是罪 (what is sin)

- 什么是罪 (What is Sin)
 - 杀人, 偷盗, 贪污, 诽谤 (Murder, theft, corruption, slander)
 - 罪行 (sinful behavior)
- 为什么会犯罪行 (why commit sin)
 - 愤怒, 仇恨, 嫉妒, 恐惧, 贪婪 (anger, hatred, jealousy, fear, greed)
 - 罪性 (sinful nature)
 - 因为世人都犯了罪, 亏缺了神的荣耀 **罗马书 3:23**
 - Because everyone has sinned and falls short of the glory of God **Romans 3:23**

人的美善 (human goodness)

- 人的美善 (human goodness)

- 正直, 诚实, 爱 (integrity, honesty, love)
- 转动的影儿 (turning shadow)
 - 爱的失去 (loss of love)
 - 爱带来罪 (love brings sin)
- 我也知道, 在我里头, 就是我肉体之中, 没有良善。因为立志为善由得我, 只是行出来由不得我 **罗马书 7:18**
- I also know that there is no good thing in me, that is, in my flesh. Because it's up to me to decide to do good, but it's not up to me to do it. **Romans 7:18**

- 神是美善的实体 (Only God is Good)

- 各样美善的恩赐和各样全备的赏赐都是从上头来的, 从众光之父那里降下来的, 在他并没有改变, 也没有转动的影儿。 **雅各书1:17**
- Every good gift and every perfect reward is from above, coming down from the Father of lights, with whom there is no variation or shadow of turning. **James 1:17**
- 惟有基督在我们还作罪人的时候为我们死, 神的爱就在此向我们显明了。 **罗马书 5:8**
- God demonstrates His love for us in that while we were still sinners, Christ died for us. **Romans 5:8**

神的心意与人的堕落 (God's Will and Man's fall)

- 把神的生命给人 (Give God's life to Human)
 - 园子当中有生命树和知善恶的树 **创世记 2:9**
 - In the garden were the tree of life and the tree of knowledge of good and evil **Genesis 2:9**
- 人的自由意志 (man's free will)
 - 我今日呼天唤地向你作见证，我将生死祸福陈明在你面前，所以你要拣选生命，使你和你的后裔都得存活 **申命记 30:19**
 - I call heaven and earth to bear witness to you today. I set before you life, death, misfortune, blessings, and blessings. Therefore, you must choose life so that you and your descendants may live. **Deuteronomy 30:19**
- 人悖逆神，吃善恶知识树的果子 (Man disobeys God and eats from the tree of knowledge of good and evil)
 - 只是分别善恶树上的果子，你不可吃，因为你吃的日子必定死。 **创世记2:17**
 - But you must not eat from the tree of the knowledge of good and evil, for in the day you eat from it you will surely die. **Genesis 2:17**
 - 灵的死 (spiritual death)
 - 魂的堕落 (Corruption of the soul)
 - 带来私欲 (bring selfish desires)
 - 私欲带来罪与死 (Selfish Desire brings sin and death)
 - 私欲既怀了胎，就生出罪来；罪既长成，就生出死来。 **雅各书 1:15**
 - When lust is conceived, it gives birth to sin; when sin is fully grown, it gives birth to death. **James 1:15**
 - 罪的性情 (sinful nature)
 - 罪的行为 (sinful behavior)

再看什么是罪 (What is Sin again)

- 罪是离开神 (Sin is departed from God)
 - 凡不在神里的就是罪 (Whatever is not in God is sin)
 - 人自己的好也在罪里 (Man's own good is also in his sin)
 - 没有好树结坏果子，也没有坏树结好果子 **路加福音6:43**
 - There is no good tree that bears bad fruit, and there is no bad tree that bears good fruit.
Luke 6:43
- 罪的后果 (consequences of sin)
 - 人在罪权势之下 (Man is under the power of sin)
 - 凡犯罪的，就是罪的奴仆。**约 8:34**
 - Anyone who sins is a slave of sin. **John 8:34**
 - 死亡与审判 (death and judgment)
 - 按着定命，人人都有一死，死后还有审判 **希伯来书 9:27**
 - It is appointed for men to die once, and after that there is judgment **Hebrews 9:27**
- 胜过罪 (Overcome the sin)
 - 你们若不信我是基督，必要死在罪中 **约翰福音 8:24**
 - If you do not believe that I am the Christ, you will die in your sins **John 8:24**

作业 (Homework)

● 背诵 (Memory Verses)

- 私欲既怀了胎，就生出罪来；罪既长成，就生出死来。 **雅各书 1:15**
- When lust is conceived, it gives birth to sin; when sin is fully grown, it gives birth to death. **James 1:15**
- 凡犯罪的，就是罪的奴仆。 **约 8:34** (Anyone who sins is a slave of sin. **John 8:34**)
- 我也知道，在我里头，就是我肉体之中，没有良善。因为立志为善由得我，只是行出来由不得我 **罗马书 7:18**
- I also know that there is no good thing in me, that is, in my flesh. Because it's up to me to decide to do good, but it's not up to me to do it. **Romans 7:18**

● 祷告 (Prayer)

- 查验里面是否有神的平安，来到神面前祷告 (Check whether there is God's peace inside, come before God and pray)
- 初信课程中的祷告 (Prayer in the New Believer's lesson)

● 读经 (Bible Reading)

- 路加福音6:43-45(Luke Chapter 6:43-45)
 - 没有好树结坏果子，也没有坏树结好果子
 - There is no good tree that bears bad fruit, and there is no bad tree that bears good fruit.

● 交通聚会 (Fellowship Meeting)